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Pályázat az ELTE TTK HÖK 

Biológiai szakterületi koordinátori tisztségére 

 

B e m u t a t k o z á s  

Bohár Balázs vagyok, 1992-es születésű, másodéves Biológia BSc hallgató, biológus szakirányon. 

2011-ben érettségiztem és nyertem felvételt az ELTE TTK-ra. A Kőrösi Csoma Sándor Kollégium lakója 

vagyok, már második éve. Idén év elején beléptem a Myklub-ba, ahol, amennyire időm engedi, 

igyekszem aktívan részt venni a közösségi életben. 

Tavaly részt vettem a mentorrendszerben, valamint november óta vagyok egyik szerkesztője a 

biológiai szakterületi honlapnak. Továbbá egy éve aktív résztvevője vagyok a Biológia Szakterületi 

Csoport munkájának, ahol én készítem a SZACS emlékeztetőket, illetve, most, hogy már SZAB-ok is 

vannak, a SZAB emlékeztetőket is. Úgy vélem mentorként megálltam a helyem mind a 

gólyatáborban, a beiratkozáson, valamint évközben is. Idén év vége fele biológiai szakterületi 

segítőként próbáltam segíteni a szakterület munkáját. A bioszos mentor elbeszélgetéseken jelen 

voltam. A 2 napos százhalombattai mentorhétvégén is szakos segítőként vettem részt. 

M o t i v á c i ó  

Tavaly novemberben már pályáztam a biológiai szakterületi koordinátori posztra. Akkor azonban nem 

sikerült elnyernem a pozíciót, mert azt a visszajelzést kaptam, hogy még ”fiatal” vagyok ehhez a 

feladathoz. Azóta részt vettem az összes Küldöttgyűlésen, egy kivételével. Jelentkeztem a 2013-14-es 

tanévre képviselőnek és a szavazatok alapján, itt leszek a Küldöttgyűléseken, mint biológiai 

szakterületi képviselő. 

Tavaly november óta lehetőségem nyílt (a Küldöttgyűléseken való részvétellel, a mentorrendszerben 

való részvétellel, mint szakterületi segítő) még jobban belelátni a TTK HÖK működésébe. Mint volt 

mentor, szakterületi segítő és több mint egy éve aktív tagja a biológia szakterületi csoportnak, úgy 

vélem megfelelő ”tapasztalatotokat” szereztem, hogy betöltsem ezt a fontos és felelősségteljes 

pozíciót. 

Motivációim közé tartozik még, hogy a jelenlegi szakterületi csoportot bővítsük, megfelelő, lelkes 

hallgatókat toborozzunk, hogy a jövőben is aktívan részesei lehessünk a TTK HÖK működésének. 

Valamint képviselni tudjuk hallgató társainkat. 

T e r v e i m  

Szakterületi honlapunk folyamatosan frissülő információkkal gyarapodik. Horváth Tamással 

szeretnénk egy még átláthatóbb felületet kialakítani a szakterületi honlapnak, amit kisebb-nagyobb 

részben sikerült is már végre hajtani. Egyik fontos része ennek a projektnek, hogy szeretnénk egy 
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galériát létrehozni az oldalon, ahova a különböző kirándulásokról, programokról kerülnének fel 

képek. Ezek megvalósítása illetve, továbbvitele is a céljaim között szerepel. 

Biológiai Szakterületi Koordinátorként szeretnék a leghatékonyabb módon együttműködni a 

szakterülettel, megtenni minden tőlem telhetőt, hogy a szak életét fellendítsük, illetve azt meg is 

tartsuk. Ahogy azt fentebb írtam, irányításához új, motivált embereket keressünk. Fontosnak tartom 

mind a felsőbb évesek, mind a gólyák körében hirdetni szakterületi csoportunkat és tudatni velük, 

hogy ez értük van. 

A Szakterületi Bizottsági ülést legalább minden Küldöttgyűlés előtt fontosnak tartom összehívni. 

Szakterületi csoporti megbeszéléseket legalább 2-3 heti rendszerességgel szeretnék tartani. 

Fontosnak tartom, mind az őszi, mind a tavaszi szemeszter elején egy SZACS összehívását, ahol csak a 

BReKi-vel foglalkoznánk. Megbeszélnénk a következő félévre tervezett programokat. Véleményem 

szerint ez egy remek lehetőség biológushallgatóink számára, hogy valamiféle gyakorlati előadásokon, 

körbevezetéseken vehessenek részt, amely akár a fejlődésüket/szakirány választásukat is segítheti. 

Úgy gondolom, nem szabad hagynunk, hogy ezek a BReKi-s programok megszűnjenek! Továbbá 

fontosnak tartom a különböző események előtt (Educatio, Nyílt Napok és minden olyan rendezvény 

előtt, ahol képviselni kell a biológiai szakterületet, LEN, EFOTT) összehívni szakterületi csoportunkat. 

Képviselők mellett a mentorokat is fontosnak tartom invitálni ezekre a SZACS/SZAB-okra, sőt, úgy 

gondolom, elvárhatom, hogy kötelező jelleggel járjanak el ezekre az ülésekre/megbeszélésekre. Ezért 

keresnénk mindig (akár doodle szavazás alapján) olyan időpontokat, amelyek megfelelőek lennének a 

legtöbbünknek. Továbbá szeretnék folyamatos tájékoztatást adni a szakterületnek, az elvégzett, 

illetve folyamatban lévő dolgokról, e-maileken és a honlapon keresztül. 

Aktívan részt szeretnék venni a mentortoborzásban, illetve legjobb tudásom szerint segíteni a 

mentorkoordinátor munkáját. 

Az eddigi két év során úgy tapasztaltam, hogy az évenként megújuló tanrend sajnos sok problémát 

okozott a hallgatóknak, illetve a tanárainknak is. Ezért tartom nagyon fontosnak, hogy a biológia 

szakterület továbbra is képviseltesse magát a Tanulmányi csoportban és próbálja a felsőbb szintekre 

eljuttatni a hallgatók észrevételeit. 

Idén elkezdtük a RUBiSCo-t (Rutinos Biológia Szakterületi Korrepetálások) szervezni. Ezt fontosnak 

tartom tovább vinni, valamint be is indítani a jövő évi gólyák részére. Tudom milyen nehéz 

beilleszkedni egy új környezetbe, új társaságba, belevágni az új, felelősségteljesebb életbe. A 

beilleszkedésbe való segítségnyújtásban úgyis ott lesznek a mentorok, de másodéves hallgatóként 

tudom, hogy milyen nehezek az első féléves tárgyaink biológia szakon. Pontosan ezért tartom 

fontosnak, hogy jövőre egy bioszos korrepetálást el tudjunk indítani a szakterületi csoporttal, hogy 

ezzel is segítsük a gólyák tanulmányait, beilleszkedését. Céljaim között szerepel, hogy ennek a 

megvalósításához lelkes, segítőkész embereket keressek.  

A kommunikáció fontos szempont a TTK HÖK életében. Olvasva Kuti Péter pályázatát, nagyon jó 

ötletnek tartom egy működőképes kommunikációs csoport létrehozását.  Terveim között szerepel, 

hogy ennek aktív részese legyek és hozzájáruljak a kommunikáció fejlesztéséhez. 
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A szakterületi koordinátor feladatival, kötelezettségeivel tisztában vagyok és azokaz el is látnám. 

Illetve tovább folytatnám az év elején felállított szakterületi szerkezetet. 

M u n k a t e r v ,  i d ő r e n d i  b o n t á s b a n  a  k ö v e t k e z ő ,  

( ő s z i )  f é l é v r e  

Július 

- Mentortábori részvétel 

Augusztus 

Gólyatábori részvétel 

Szeptember 

- Beiratkozás 

- Nyílt nap 

- BReKi-s megbeszélés 

Szeptember/Október 

- Bioszos gólyaavató 

Rendszeres/folyamatos 

- Honlapunk fejlesztése és karbantartása 

- Kommunikációs csoport/tanulmányi csoportban való aktív részvétel 

- SZACS-ok, SZAB-ok tartása, illetve összetartás jelleggel kirándulások, összejövetelek szervezése 

- BReKi-s programok szervezése 

- Választmány, Küldöttgyűlés 

- Levelezőlisták kezelése, fogadóóráim megtartása 

- Szakterületi barátság bulik szervezése 

Úgy gondolom, biológiai szakterületi koordinátorként megállom a helyem, amennyiben bizalmat 

szavaztok nekem. 

Köszönöm, hogy elolvastad pályázatom, kérdéseket, hozzászólásokat a bohar.balazs () ttkhok.elte.hu 

címre, illetve személyesen is várom. 

2013.07.03., Budapest 
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